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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 25 października 2021 r. 

 
Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydenta Miasta, 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

4. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta, 

5. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

6. Dyrektorzy i Prezesi jednostek, 

7. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 25 października 2021 roku o godz. 1200 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Za głosowało 7 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie  

wstrzymującym się. 

Protokół został przyjęty. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zaproponował,  

aby wykreślić pkt 10 „Kluczowe inwestycje, stan zaangażowania prac (bez stałego połączenia 

– dot. budowy i remontów dróg, chodników i innych, pkt z planu pracy komisji)” porządku 

obrad. 

Porządek obrad po zmianie został przyjęty bez uwag przy 9 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2021. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata 2021-

2032. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 
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Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego na czas nieoznaczony poza kolejnością na liście osób oczekujących 

na taki lokal. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor ds. Eksploatacji TBS Lokum sp. z o.o.  

w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zawarcia umowy najmu 

socjalnego lokalu poza listą osób oczekujących na zawarcie umowy najmu takiego lokalu. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor ds. Eksploatacji TBS Lokum sp. z o.o.  

w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uzgodnienia prac 

wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Naczelnika Wydziału Infrastruktury i Zieleni 

Miejskiej. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia rodzajów 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych.   

 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie  

w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 8 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie powołania Komisji 

Doraźnej. 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta Krzysztof Bagiński. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 11 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
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Ad. pkt 9 – Sytuacja w Żegludze Świnoujście oraz plany dotyczące działalności zakładu 

w związku z budową tunelu pomiędzy wyspami Uznam i Wolin (pkt z planu pracy 

komisji). 

 

Informacje przedstawił Dyrektor Żeglugi Świnoujskiej. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 10 – Wolne wnioski.  

 

Radny Wiesław Góreczny zwrócił się z wnioskiem dotyczącym wykonania przejścia  

dla niezmotoryzowanych mieszkańców przez przebudowę ul. Grunwaldzkiej na wysokości ul. 

Krzywej. 

 

Radna Joanna Agatowska zwróciła się z prośbą o dokumentację dotyczącą Żeglugi 

Świnoujskiej. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki udzielił informacji radnym. 

 

Ad. pkt 11 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 25 października 2021 roku  

o godz. 1400. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


